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Abstract (en)
[origin: US4785898A] PCT No. PCT/SU86/00043 Sec. 371 Date Dec. 11, 1987 Sec. 102(e) Date Dec. 11, 1987 PCT Filed Apr. 30, 1986 PCT
Pub. No. WO87/06638 PCT Pub. Date Nov. 5, 1987.The invention relates to the construction equipment. A device comprises a body (1) internally
accommodating a percussion member (2) with ports (5), an air distributing sleeve (6), an elastic element (7) and a threaded bushing (8). Grooves
(9) are made on an external surface of the threaded bushing (8) at an angle to the axis of the device. When the device is moving soil gets in the
grooves (9) of the threaded bushing (8) and develops a circumferential force fixing the threaded bushing (8) relative to the body (1).

Abstract (fr)
Le dispositif comporte un boîtier (1), un percuteur (2) monté à l'intérieur de celui-ci et muni d'ouvertures (5), un manchon de distribution d'air (6), un
élément élastique (7) et un manchon fileté (8). La surface extérieure du manchon fileté (8) est doté de rainures (9) orientées à un angle par rapport
à l'axe du dispositif. De la terre entre dans les rainures (9) du manchon fileté (8) pendant le déplacement du dispositif, et crée une force périphérique
qui immobilise le manchon fileté (8) par rapport au boîtier (1).
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